

IAEAC 2018 Brief Conference Schedule is available

October 12 (Friday)

13:30--19:00 Registration(You can make registration in the afternoon at Hotel)

October 13 (Saturday)

Morning, Open Ceremony and Keynote Speeches

Afternoon, Parallel Sessions

(In Chinese)

2018年10月12日(星期五)(13:30-19:00): 参会人员酒店报到;

2018年10月13日(星期六) 上午: 开幕式、大会特邀主题报告;

2018年10月13日(星期六) 下午: 分组讨论。

Venue & Accommodation is available

IAEAC 2018 will take place at Chongqing Jinkaoyuan Conference Center (重庆金考源会议中心)

Address: 61 Hongjin Road, Yubei District ,Chongqing,China

The Location of the Conference: Chongqing Jinkaoyuan Conference Center

Direction: * Jiangbei Airport: 23 km; 40 min;

* Chongqing North Railway Station : 7km; 20min;

For non-Chinese Attendees, "Bring me to hotel" card is available. You can show it to the taxi drivers and they will take you to the hotel.

请带我去重庆市渝北区红锦大道 61 号重庆金考源会议中心

The above Chinese Word Means: Please Take me to Chongqing Jinkaoyuan Conference Center

Address: 61 Hongjin Road, Yubei District, Chongqing, China

TEL:023-67628811

(B) Hotel Reservation

Please find below hotel with special rate for the conference:

Chongqing Jinkaoyuan Conference Center

(1) Standard Room: RMB 248/night(About 40USD)

(Two beds, Internet and two breakfast included)

(2) Standard single room: RMB 248/night(About 40USD)

(One bed, Internet and one breakfast included)

(3) junior suite: RMB 468/night(About 80USD)

(Internet and two breakfast included)

(4) high-roller suite: RMB 568/night(About 95USD)

(Internet and two breakfast included)

Telephone: +86-023-67628811

Note: If you attend the conference and orally present your paper, please send your PPT(Paper ID) to iaeac2018@163.com before September 20, 2018(15 minutes for everyone).

中国大陆参会人员须知：

1. 2018 IEEE 第 3 届先进信息技术，电子与自动化控制学术会议 (IAEAC 2018) 将在重庆金考源会议中心举行；**论文作者参会，请将录用通知打印出来用于报到使用；**
2. 组委会已经与该酒店谈妥住宿优惠价，具体信息以及预定方式附后；
3. 请务必提前 3 周预定住宿；

酒店以及联系方式如下：

酒店： 重庆金考源会议中心

地址： 中国重庆市渝北区红锦大道 61 号

- (1) 普通标准间（双床），248 元/天 (Interenet 网、含 2 份早餐)
- (2) 标准单间（单床），248 元/天 (Interenet 网、含 1 份早餐)
- (3) 普通套房，468 元/天 (Interenet 网、含 2 份早餐)
- (4) 豪华套房， 568 元/天 (Interenet 网、含 2 份早餐)

酒店预订电话： 86-023-67628811

注意： 如果你出席大会并宣读论文，请将你宣讲 ppt(全英文)以论文 ID 号为文件名在 2018 年 9 月 20 日前发到大会议邮箱(iaeac2018@163.com)，本次会议口头宣读论文每位 10-15 分钟。